
Bestyrelsesmøde 
28. november 2023

Deltagere: Anja, Anna, Camilla (referent), Jonas, Frederik, Jesper, Kresten
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Opfølgning – DM Arbejdsgruppe
Arbejdsgruppen bestående af Morten (Aalborg), Sille (KFIF) og Camilla 
(SGIF) har afviklet mødet og kommet med følgende forslag, som 
bestyrelsen godkendte på mødet. Camilla snakker med BIF om 
mulighederne for overnatning i Brødeskov.

SM/JM

• Der spilles fulde kampe – både i gruppespil og i slutspil

• Double og triple spilles om lørdagen og single om søndagen

• Repræsentant fra Fodtennis Danmark deltager ved JM 

• Alle spillere har krav på min. 10 minutters pause mellem kampene

• Finaler spilles i forlængelse af hver disciplin

• Der skal være større fokus på at få lokal presse med på dagen

• Der skal være større fokus på markedsføring, særligt med fokus på 
rekruttering af flere hold udefra (bl.a. skal der laves plakat og 
coverbillede til turneringen)

DM

• Top 8 i hver disciplin/kategori deltager, med undtagelse af 
herresingle, som udvides til 16 hold

• Der skal være fokus på at få flere tilskuere

• Fotograf skal bookes, hvis muligt

• Muligheden for at filme DM-finaler (evt. live) skal undersøges

• Mulighed for overnatning i klubhuset (to overnatninger) skal 
undersøges – ligeledes mulighed for fællesspisning lørdag

• Der skal være mere fokus på den lokale presse



Opfølgning – Økonomisk status

• Bestyrelsen gennemgik budget og regnskab og godkendte, at der nu er plads til, at Camilla 
kan sikres 3 måneders fuldtid fra 1/7-30/9 2024. Pt. er der uden for Nordea-projektet (inkl. 
sikre indtægter i kommende periode): 431.291,75 kr., mens der af potentielle indtægter er: 
253.700,00 kr. Udgifter til hele 2024 forventes at ramme 413.234,00 kr. 

• Der skal fortsat være fokus på indtjening, nu hvor Nordea-projektet afsluttes pr. 31/12 2023.

• Camilla og Anja afholder møde i december måned i forhold til at få afsluttet projektet 
økonomisk.



Galla
Til orientering: 

Status på tilmelding: 36 deltagere og en deltagerbetaling på: 4.800 kr.

Til beslutning: 

Bestyrelsen skal drøfte og beslutte nominerede og vindere af følgende priser. Resultatet offentliggøres den 2. december til gallafesten: 

Indstillede – Årets Spiller: Benjamin, Ulrikke, Sille, Casper, Anna. Benjamin, Sille og Anna nomineres til prisen. Årets Spiller bliver Sille, der har bidraget 
med store kvaliteter på banen og har været afgørende for at store resultater er hentet hjem i 2023. 

Indstillede – Årets Kammerat: Mia, AP, Kresten, Henrik. Mia, Kresten og Henrik nomineres til prisen. Årets Kammerat bliver Kresten, der skaber glæde 
og inspiration for mange både på og udenfor banen, og altid lader holdets udvikling komme før egen interesse. 

Indstillede – Årets Klub: Aalborg Fodtennis, SGIF Fodtennis, Fodvolley Stavtrup. Alle nomineres til prisen. SGIF bliver Årets Klub, da klubben har været 
fælles om at opnå stor udvikling i løbet af 2023 med både mange nye medlemmer på eksisterende hold, men ligeledes etablering af juniorhold og 
lokale samarbejder. 

Indstillede - Årets Frivillig: Rasmus, Silas og Henrik. Alle nomineres til prisen. Årets Frivillig bliver Henrik, men den baggrund, at han i mange år har 
gjort en stor indsats for både Fodtennis Danmarks administration og udvikling, samt flere af klubberne. 



Nominerede: Årets Spiller
• Benjamin Steen Johansen

Benjamin har vist en vanvittig udvikling gennem 2023. Han er suverænt klubbens bedste spiller. Han drog til EM 23 og kom igen hjem med 2 flotte bronze 
medaljer til samlingen. Benjamin er en spiller der hele tiden udvikler sig, og har en vanvittigt evne til at lære. Han træner benhårdt hver træning, og vil være 
den bedste i Danmark. Hans udvikling og spil i 2023 kan ikke overses og vi er utrolig glade for at have ham i klubben.

• Ulrikke Lehmann Franck
Ulle er en af Danmarks bedste kvindelige Fodtennisspillere – så er det sagt! Ulle har en alsidighed på banen, der gør hende farlig for hendes modstandere og 
til en kæmpe gave for hendes medspillere, klubben og landsholdet. Hun har udviklet sig helt vildt det seneste år, og deler gerne ud af sine erfaringer og tips til 
de andre i klubben. Hun dedikerer sig til sporten, bliver ved med at blive bedre og bedre, og så står hun aldrig stille i sin udvikling.

• Sille Skovgaard
Sille har spillet fodtennis få år, men har i perioden været igennem en fantastisk udvikling og markerede sig specielt ved EM, hvor hun fik en stor rolle i U21-mix 
disciplinerne. Sille træner meget, og har en iver efter at blive bedre konstant. 

• Casper Hyltoft
Casper har virkelig rykket sig i år, og han fik en central rolle ved EM. Han træner og deltager gerne i alt, hvad der er muligt. I både double og triple disciplinerne 
har han med KFIF vundet mange af de mulige konkurrencer og han har en konstant søgen efter at blive bedre. Han opsøger ofte de bedre spillere 
(internationalt) for at lære fra dem.

• Anna Alsing Friberg
Det seneste år har Anna rykket sig helt vildt. Hun er bedre en lagt bedre hæver og meget sikker i sine modtagninger. Det er resultatet af mange timers 
hjemmetræning og samtidig en prioritering af både sin klubtræning og fodbold, hvor det er tydeligt at se, hvordan hurtigheden har rykket sig. Man har kunne 
se, at Anna har været langt mere sikker til de danske turneringer og ved EM leverede hun et kæmpe stykke arbejde på et højt niveau.



Nominerede: Årets Frivillig

• Henrik Alsing Friberg 
Henrik er hjertet bag Fodtennis Danmarks digitale verden. Han bruger utallige aftenener på at holde styr på hjemmesiden og andre IT-
systemer, der er afgørende for vores digitale tilstedeværelse. I SGIF er han ikke bare en nøglefigur ved afvikling af fodtennis events, men 
også den person, der altid sikrer, at alle er velkomne i hallen.

• Rasmus Hove Øllgaard 
Rasmus har været en uundværlig del af væksten i Aalborg Fodtennis i løbet af 2023. Som formand står han altid klar til at yde en hjælpende 
hånd, uanset opgavens karakter. Han er den, der sikrer, at træninger glider gnidningsfrit, at bolde og net er klar, og at nye medlemmer føler 
sig velkomne. Hans dedikation strækker sig til at tilbringe utallige timer i weekenden, hvor han stolt viser, hvad fodtennis handler om.

• Silas Agerskov 
Silas er en sand drivkraft i KFIF og har været det i mange år. Hans utrættelige indsats for klubben omfatter alt fra praktiske detaljer som 
haltider og tilmeldinger til turneringer til større arrangementer som Feriecamps. Selv efter at have trådt tilbage som formand forbliver han 
en vigtig del af bestyrelsen og fortsætter sit uvurderlige frivillige arbejde for klubben.



Nominerede: Årets Kammerat

• Mia Larsen
Mia bringer altid sit gode humør, sin kæmpe holdånd og positive indstilling, hvad end det er til træning eller til en turnering. Hun roser sine medspillere for deres spil på banen, får folk gearet op 

til at komme til træning og sørger for, at alle føler sig velkommen i klubben, lige meget om det er nye eller eksisterende medlemmer. 

• Frederik Pedersen
Frederik (AP) er en person, der samler hele holdet, både i klubben og på landsholdet. Han får alle til at grine og hygger sig med alle, lige meget om det er en 
han kender godt, eller ikke kender. AP er en humørspreder og en person de fleste kan have det sjovt med. AP tog med til EM, selvom han vidste at spilletiden 
ville være begrænset. Og på turen blev han i høj grad en der bandt spillerne sammen med sit gode humør

• Kresten Juel Jensen
Kresten er en af de personer, man bliver i rigtig godt humør af at være sammen med. Han er altid glad og ser altid positivt på tingene. Han er god til at lytte og 
er heller ikke bleg for at sende en vittighed afsted. Kresten fortjener at blive årets kammerat fordi han får sine holdkammerater i godt humør, og fordi han altid 
er god til at føle sine holdkammerater set og hørt.

• Henrik Alsing Friberg
Henrik er en person, der er god til at få alle med. Både på og uden for banen. Han giver sig tid til at lære de nye og kende og gør sit for at få alle mand/damer 
med på banen. I klubben er det ofte ham, der står og snakker med folk i døren og prøver at få dem med til træning. Han smiler oftest, og det er ikke mange 
gange man har oplevet Henrik i dårligt humør. 



Nominerede: Årets Klub

• Aalborg Fodtennis 
Aalborg Fodtennis har vist imponerende fremgang det seneste år, både hvad angår medlemsfremgang og samarbejde med lokale 
partnere. Klubben er ikke kun dedikeret til at udvikle fodtennis i Aalborg, men stræber efter at sprede sportens glæde i hele Nordjylland. 
Deres aktive deltagelse i arbejdsgrupper, netværksmøder og andre initiativer viser deres engagement i fodtennissamfundet.

• Fodvolley Stavtrup 
Fra en forening, der opstod af skadede fodboldspillere, har Fodvolley Stavtrup vist en bemærkelsesværdig viljestyrke. Trods en udfordrende 
træningstid og en beskeden start med få medlemmer har de ikke givet op. Deres kreative tilpasning af fodtennisreglerne og deres arbejde 
med åbne træninger, deltagelse i lokale events og kontakten med pressen har resulteret i en stabil medlemsbase. Deres tætte samarbejde 
med Fodtennis Danmark viser deres vedholdenhed og ønske om fortsat udvikling.

• SGIF Fodtennis
SGIF Fodtennis har gennemgået en imponerende transformation i løbet af 2023. Trods tidligere udfordringer med medlemstallet har klubben 
nu 23 fodtennisentusiaster. Deres initiativ med et nyt juniorhold for børn mellem 9 og 13 år, lokale skoleaktiviteter, undervisning på den lokale 
fodtennisskole og afvikling af deres egen fodtennisskole i sommerferien har været afgørende for deres vækst og engagement.



Repræsentantskabsmøde

Til beslutning: Punkt udskydes til næste møde

• Dato og sted? (Skal afholdes i første kvartal med 8 ugers varsel). I den kommende periode findes en dato 
for mødet, hvorefter det vil blive offentliggjort til klubberne.

• Hvem genopstiller? Der blev taget en snak i bestyrelsen omkring, hvem der ønsker at fortsætte. Så snart 
dette er endeligt afklaret, gives der et overblik over, hvem der genopstiller. Hvis der er nogen der ønsker at 
stille op, er man velkommen til allerede nu at kontakte Camilla. 

• Følgende pladser er på valg: Næstformand, Kasserer, 1 medlem og kasserer

Vedtægtsændring: Lige nu har vi følgende stående: Bestyrelsen består af 1 formand, 1 næstformand, 1 
kasserer og 1-2 medlemmer. Det skal rettes til, ligesom vedtægterne skal gennemgås for øvrige rettelser.



Organisationsudvikling – overordnede mål 2024

Til beslutning: 

Procesplan

• Introduktion til processen: 5 minutter

• Markér de vigtige punkter for dig (tilføj gerne, hvis der mangler noget): 5 minutter

• Opsamling: 10 minutter

• 1-3 vigtigste fokuspunkter for 2024 udvælges: 10 minutter

• Fælles dialog om hovedindsatser, resultatmål og beskrivelser: 40 minutter



Organisationsudvikling - overordnede mål 2024

Følgende 3 mål blev besluttet:

Struktur
• Der er behov for mere struktur både i bestyrelsen og i forbundet som helhed. 

Økonomi
• Vi skal sikre en bedre økonomi til at fastholde ønskede aktiviteter i forbundet

Medlemsrekruttering
• Vi skal sikre en fortsat vækst i vores klubber, så der bliver stærkere og mere robuste. 

På kommende møde arbejdes der videre med specifikke mål, indsatser og ansvarlige



Mål 1: Struktur

Vi vil i 2024 etablere en fast struktur for Fodtennis Danmark, som sikrer klare opgaver og klar 
rollefordeling i organisationen.

Følgende opgaver blev drøftet:

• Mødestrukturen er styrket

• Årshjul er taget i brug

• Fast budgetaftale

• Budget udarbejdet i 1. kvartal

• Økonomisk model er formuleret både med udgangspunkt i ingen ansat og med en deltid



Mål 1: Struktur fortsat

Møder

• Fysiske møder skal planlægges et år ud i fremtiden – Første onsdag i hver anden måned med start 3. januar. I måneder uden et møde laves en kort status på mail 
(online møder kan aftales ved behov). 

• Hvert møde skal have en skarp styring med fast dagsorden. Hvert punkt beskrives med overskrift, type (orientering, drøftelse, beslutning), tid, kort beskrivelse, 
ansvarlig og eventuelle bilag. 
Forslag til punkter blev som følgende: 

• Status på faste punkter (herunder økonomisk status og andre faste områder)

• Årshjulsopgaver indenfor kommende periode

• Udviklingsområde

• Eventuelt

Opgaver inden næste møde

• Der er behov for en platform, hvor vi kan få et visuelt billede af årshjul og de opgaver der er igangsat. – Frederik kigger på dette og opsætter det inden næste 
møde

• Camilla ser på, om der er nogle must do-opgaver der mangler i årshjulet, som skal sættes ind.



Mål 2: Økonomi

Dette punkt gennemgås på næste møde, men en opgave der blev drøftet var:

• Finde finansiering til 2025



Mål 3: Medlemsrekruttering

Indhold til dette fokusområde drøftes på kommende bestyrelsesmøde.



Eventuelt
• Forespørgsel fra Morten Petersen

Morten knokler for at finde penge til en ansættelse i Fodtennis Danmark og bestyrelsen 
drøftede mulighederne herfor. Bestyrelsen har behov for et detaljeret budget, før der 
kan tages beslutning. 

Opgaver inden næste møde: 

Camilla tager dialog med Morten om et detaljeret budget. 
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